
Číslo zápisu: 2023_03 

Zápis z jednání Výkonného výboru FK Uhlířské Janovice, z.s. 

Datum, čas a místo konání: 31. 5. 2023 / 18:00-20:00 / hřiště FKUJ 

Účastníci: VV: Josef Hrabánek, Jana Černíková, Aleš Přibyl, Miroslav Javůrek, Radek Förster 
KK, ostatní: Martin Srba, Martin Dotlačil 

Omluveni: Martin Stoupa, Lenka Přibylová, Lukáš Rais, Jan Soudek 

 

Program:  

1. Příprava valné hromady 
2. Informace o stavu dotací 
3. Instalace kamerového systému 

4. Ostatní 

Průběh jednání: 

1. Příprava valné hromady 

Na valnou hromadu bude potřeba připravit: 

- zprávu o činnosti a sportovních výsledcích za sezonu 2022/2023 (Jana Černíková, Radek Förster – prezentace 

Aleš Přibyl) 

- zprávu o hospodaření za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023 (Josef Hrabánek) 

- zprávu o činnosti VV za volební období 2019–2023 (Josef Hrabánek + ostatní) 

- vytvořit kandidátku na předsedu, členy VV a kontrolní komisi (připraví Jana Černíková, Josef Hrabánek) 

- připravit prezenční listinu členů s hlasovacím právem (Jana Černíková, Lenka Přibylová) 

- vybrat členy mandátové a volební komise – ideálně 3 členy (budou mít na starosti potvrdit počet přítomných 

členů s právem hlasovat a poté sčítání hlasů a vyhlášení výsledků) 

K valné hromadě se ještě sejdeme v týdnu od 12. do 18.6.2023 

 

2. Informace o stavu dotací 

Josef Hrabánek informoval o přidělených dotacích na rok 2023. Celková výše přidělených dotací na činnost, provoz a 

údržbu je 568 tis. Kč, z toho: 

Město Uhlířské Janovice   200 tis. Kč  (již máme na účtu) 
Středočeský kraj    150 tis. Kč (dotace schválena, aktuálně se připravuje smlouva) 
Národní sportovní agentura (Můj klub 2023) 218 tis. Kč (dotace schválena, čekáme na proplacení) 
 
Jedná se o zatím největší částku, kterou máme z dotací k dispozici, je tedy třeba prostředky co nejefektivněji využít. 
 

3. Instalace kamerového systému 

V areálu FK Uhlířské Janovice je instalována bezpečnostní kamera pro monitorování prostoru zadní plechové garáže 

pro sekačku. K provozu kamerového systému je připravena směrnice, která stanovuje základní pravidla pro provoz 

kamerového systému v objektu fotbalového hřiště FK Uhlířské Janovice z. s. Směrnice je uložena u předsedy 

k nahlédnutí a členové VV s ní budou seznámeni na nejbližším jednání VV. 

 

4. Ostatní 

Jana Černíková informovala o závěrech z jednání komise mládeže v Kutné Hoře – od roku 2024 bude nutné, aby každý 
trenér mládeže měl minimálně trenérskou licenci kategorie C. Pro získání této licence je třeba absolvovat 2-denní kurz, 
který pořádá OFS 2x ročně na podzim a na jaře. Kurzy by měly být hrazeny z dotace OFS. 
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Miroslav Javůrek informoval o nabídkách na vybavení sportovními pomůckami (míče v. 3, 4, 5, překážky, rozl. Dresy) – 
náklady budu hrazeny z dotací na činnost. Překážky pro přeskakování by bylo možné vyrobit (M. Javůrek zjistí možnosti) 

Dále bude nutné nakoupit 2 nové certifikované branky pro mládež, M. Javůrek zjistí ceny a poté bude rozhodnuto o 
nákupu. 

Nakoupeny budou také nové sítě na hlavní branky, stávající jsou už nevyhovující a potrhané (zajistí M. Javůrek) 

Dále uvažujeme o přemístění střídaček na protilehlou stranu hřiště – M. Javůrek zjistí, jaké jsou možnosti nákupu 
standardizovaných střídaček a jak je bude možné umístit na hřišti. 

Natření zábradlí kolem hřiště – je potřeba nakoupit barvu (šedou) a přidělit jednotlivé úseky zábradlí, které každé 
z mužstev bude natírat v rámci brigády (zajistí A. Přibyl). Podle odhadu by měl jeden nátěr kompletního zábradlí vyjít 
na cca 13.000,- Kč (barvy, štětce, pomocný materiál). 

Odstranění stožáru na tribuně bude po domluvě provedeno přes léto (A. Přibyl, Petr Kalous). 

Je potřeba zajistit servis závlahy (A. Přibyl bude volat p. Koťanovi) 

Úprava dětského hřiště – Lenka Přibylová informovala, že v rámci brigády proběhlo odstranění staré houpačky a 
pískoviště. Na VV byly prodiskutovány návrhy na úpravy hřiště a shodli jsme se na následujícím: 

- plocha bude pokryta fólií proti plevelu, na kterou budou nasypány oblázky 
- houpačku bude nutné pořídit novou nebo nechat vyrobit 
- bude instalována nová ochranná síť (pravděpodobně i s výměnou sloupků, na kterých je síť uchycena) 
- zvážit nakoupení certifikovaného vybavení dětského hřiště, které by bylo hrazeno z dotace (o tom bude 

rozhodnuto na základě schváleného rozpočtu) J. Černíková a L. Přibylová zjistí, jaké by v takovém případě byly 
náklady na toto vybavení (houpačka, průlezka?) 

 

Úkoly: 

Datum Úkoly/Informace Zodpovídá Termín Komentář 

19.11.2021 Demontovat staré osvětlení na tribuně. A.Přibyl, P. Kalous 31.8.2023 

 

Trvá (bude provedeno v 7-

8/2023) 

29.9.2021 Zajistit ukončení plotu u nových sítí. M.Kozlík, A.Přibyl 31.8.2023 Trvá 

31.5.2023 VH – zpráva o činnosti 2022/2023 J.Černíková, 

R.Förster, A.Přibyl 

12.6.2023 Nový 

31.5.2023 VH – zpráva o hospodaření, rozpočet J.Hrabánek 12.6.2023 Nový 

31.5.2023 VH – zpráva o činnosti VV za 2019-2023 J.Hrabánek, ostatní 12.6.2023 Nový 

31.5.2023 Vybrat a objednat sportovní a 

tréninkové pomůcky, 2 nové 

certifikované branky pro mládež, nové 

sítě na branky na hlavním hřišti 

M.Javůrek 30.6.2023 Nový 

31.5.2023 Zjistit ceny a možnosti umístění 

střídaček na protilehlou stranu hřiště 

M.Javůrek 30.6.2023 Nový 

31.5.2023 Zajisti opravu závlahy u p. Koťana A.Přibyl 2.6.2023 Nový 

31.5.2023 Natření zábradlí – nákup barev, 

rozdělení práce 

A.Přibyl 31.7.2023 Nový 

31.5.2023 Úprava dětského hřiště – realizace 

základních úprav, návrh nákupu/výroby 

houpačky 

J.Černíková, 

L.Přibylová 

31.7.2023 Nový 

 

 

V Uhlířských Janovicích, dne 31. 5. 2023    Zapsal: Josef Hrabánek 


